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Vážený pane starosto. Vážení zastupitelé.

Počet IistWpři-;: .....

obracíme se na Vás s prosbou o zařazení bodu programu na jednání zastupitelstva Města
Nové Město na Moravě. které se koná dne 25. 09. 2023 od 16:00 hodin.

Předmětem projednání by měla být žádost o schválení příspěvku na opravu povrchu
dráhy atletického stadionu — tzv. retopink, a to ve vši jedné poloviny všech nákladů.

V roce 2008 se podařilo realizovat nový umělý povrch běžecké dráhy na atletickém stadionu.
jejíž životnost je 15 Jet. Novoměstský stadion je maximálně vytížený — školní TV, členové TJ
a ostatní sportovní subjekty. mateřské školy a v poslední době i soustředění atletických oddílu
z celé republiky. Na kvalitě povrchu je to znát a v cílovéITl prostoru je dráha poničená vlivem
pádu lípy z přilehlé městské aleje. Situace je nyní na hraně bezpečného provozování.

V poslední době jsme 2x neúspěšně žádali Národní sportovní agenturu o dotaci. Minulé
zastupitelstvo schválilo podporu na retopink. ale s podmínkou získání dotace od NSA.

Vzhledem k tornu. že žádosti o dotaci od NSA (převis žádostí). nebylo opakovaně vyhověno,
rozhodla se naše TJ uhradit jednu polovinu všech nákladů z vlastních zdrojů a tímto
způsobem podpořit realizaci projektu. Rádi bychom realizovali obnovu dráhy v roce 2024.
V současné době je oprava nahodnocena na 3 400 000 Kč.

Proto si dovoluji Vás žádat o projednání a schválení žádosti na zastupitelstvu města. Rád se
projednání bodu zúčastním a zodpovím případné dotazy.

Závěrem ještě uvádím, že většina školských zařízení je zřizována městem a žádné z nich
nemá vhodné sportoviště, které by studentům umožňovalo provozování venkovních
sportovních aktivit.

Prosím o sdělení, zda bude tento bod zařazen na program jednání a kdy se mohu k projednání
bodu dostavit.

V Novém Městě na Moravě dne 6. 9. 2023

Děkujeme za vstřícnost a podporu sportu v našem městě.

Petr Hubáček

Místopředseda TJ

Předseda atletického oddílu


